
 
 

Zápis ze 21. řádného zasedání Akademického senátu FCHI (13. 06. 2024) 

(číslování od začátku funkčního období 03. 02. 2023) 

 

Místo a čas konání: zasedací místnost děkanátu FCHI Z-B2401, začátek 16:30 hod 

 

Přítomni: 

RNDr. Pavel Galář, Ph.D. (444)   

doc. Ing. Ondřej Vopička, Ph.D. (403) 

Ing. Martin Člupek, Ph.D. (402) 

doc. Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. (409) 

RNDr. Jana Šnupárková, Ph.D. (446) 

Ing. Jaroslav Otta (DSP)  

Ing. Lukáš Sauer (DSP) 

Bc. Jana Knytlová (BSP/MSP) 

Bc. Karolína Slonková (BSP/MSP)   

 

Nepřítomni: 

Hosté: 

prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D. (děkan) 

Program: 

1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Důležité informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 04. 06. 2023. 

4) Schvalování rozpočtu FCHI na rok 2024.  

5) Různé 

 

Zasedání bylo zahájeno v 16:30 hod. 

Ad 1 a 2: AS schválil zapisovatele (P. Galář, schváleno 9-0-0) a navržený program zasedání 

(schváleno 9-0-0). 

Ad 3: Senát se seznámil s důležitými informacemi z kolegia děkana ze dne 04. 06. 2024. Blíže 

se diskutovaly především změny v DSP. 



 
 

Ad 4: Akademický senát FCHI prostudoval návrh rozpočtu FCHI na rok 2024, který mu byl 

zpřístupněn s požadovaným předstihem. Návrh byl projednán a jeho detaily byly diskutovány 

s přítomným děkanem FCHI. Následně AS FCHI hlasoval o následující usnesení: 

 

Návrh usnesení: 

 

„Akademický senát FCHI VŠCHT projednal návrh rozpočtu FCHI VŠCHT a schvaluje ho. 

Akademický senát také bere na vědomí položku 6 MKč v investičním rozpočtu určenou na 

investice do laboratoří společného základu, která bude následně rozdělena dle dohody 

vedoucích ústavů s děkanem.‘‘  

 

Hlasování se zúčastnilo 9 členů Akademického senátu FCHI, s návrhem usnesení souhlasilo 

9 členů, proti bylo 0, zdrželo se 0. Usnesení bylo přijato. O schválení usnesení byl navrhovatel 

informován.  

 

Ad 6:  

a) Akademický senát FCHI oceňuje práci všech studentů i zaměstnanců naší fakulty při 

realizaci letošního Veletrhu vědy, který proběhl ve dnech 30. 5. až 1. 6. 2024.  

b) Kolegyně Šnupárková požádala o opětovné zavedení výsledků předmětů v Kartě 

studenta. Byl také řešen problém zapisování předmětů bez splnění prerekvizity. Daná 

věc bude diskutována s tajemníky ústavů a proděkanem.   

 

 

Termín dalšího, 22. řádné, zasedání AS FCHI bude upřesněn.  

 

Zapsal a za správnost ručí:  

 

 

V Praze dne 13. 06. 2024                                                                    RNDr. Pavel Galář, Ph.D.   

                                                                                                                 Předseda AS FCHI 
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